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 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 13 10 

 

 

       P R O T O K Ó Ł   Nr  XIII.2015 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

                              ul. Dunina 24 

                   dnia  27 listopada 2015 roku 

  

 

           Obrady XIII Sesji Rady Gminy Ustka w VII kadencji (2014 -2018) 

otworzył o godz. 1000  Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

Ustka. 

Po powitaniu radnych, sołtysów, a w szczególności nowo wybranych sołtysów 

w osobach: Pani Jadwiga Kardaś sołectwo Grabno i Pan Wacław Iwańcz 

sołectwo Zimowiska, Pani Wójt, pracowników Urzędu Gminy i wszystkich 

przybyłych na dzisiejszą Sesję stwierdził, iż zgodnie z listą obecności                            

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 radnych stanowi kworum uprawniające Radę do 

podejmowania prawomocnych uchwał.   
 

 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę blogerowi Internetowemu o zajęcie 

odpowiedniego miejsca wyznaczonego dla gości, ponieważ to które zajmuje jest 

przeznaczone dla radnych i sołtysów. Miejsce, które zajmuje jest niewłaściwe dla 

osób nagrywających sesję.  

Pomimo uwag bloger nie podporządkował się uwagom  i komentował wypowiedź 

Przewodniczącego Rady Gminy.    
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Przewodniczący Rady stwierdził, iż jest odpowiedzialny za organizację Sesji                        

i w tym momencie ponownie zwrócił się do blogera o zajęcie właściwego miejsca. 

Pomimo ponawianych prób bloger nie reagował na słowa Przewodniczącego. 

 

 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim 

radnym, Przewodniczący Rady Gminy Wacław Laskowski  zaproponował 

zmiany do porządku obrad tj. 

 

 

 

Zmiana I: 

 

  pkt 3 Wręczenie odznaki honorowej „Zasłużony dla Rolnictwa” zdejmuję 

z porządku obrad  z uwagi na nieobecność Pana Senatora Kazimierza 

Kleiny, który nie może uczestniczyć w dniu dzisiejszym w naszych 

obradach  . 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w/w zmianę do 

porządku obrad : 

 
 

Głosowało  - 15 

 

 

Za   - 15 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zmianę I do 

porządku obrad. 

 

 

 

Zmiana II: 

 

 W pkt 5 podjęcie uchwał w sprawie: wprowadza się p.pkt 15) w brzmieniu:  

„ zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pani /*/ i Pani /*/ na działalność Wójta”. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w/w zmianę do 

porządku obrad : 

 
 

 

Głosowało  - 15 

 

 

Za   - 15 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zmianę II do 

porządku obrad. 

 

 

 

Zmiana III: 

 

 W pkt 5 podjęcie uchwał w sprawie: wprowadza się p.pkt 16) w brzmieniu:  

„ skontrolowania działalności dyrektora Centrum Kultury Gminy Ustka 

w Ustce, Pani /*/”. W dniu dzisiejszym radna Danuta Kaleta złożyła do 

mnie niniejszy projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w/w zmianę do 

porządku obrad : 

 
 

Głosowało  - 15 

 

 

Za   - 15 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zmianę III do 

porządku obrad. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad                       

z uwzględnieniem w/w zmian: 

 

 

 

Porządek obrad: 

 

 

1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

3. Interpelacje i zapytania. 

 

4. Uchwalenie stawek podatków lokalnych na rok 2016: 

          - podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

1) określenia rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2016 

rok, 

 

2) podatku od nieruchomości na 2016 rok, 

 

3) wzorów formularzy dla celów podatku od nieruchomości, 

 

4) wzorów formularzy dla celów podatku leśnego, 

 

5) wzorów formularzy dla celów podatku rolnego, 
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6) poboru w drodze inkasa podatku rolnego od osób fizycznych, podatku 

leśnego od osób fizycznych, podatku od nieruchomości od osób 

fizycznych oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 

 

7) wprowadzenia i ustalenia opłaty od posiadania psów oraz poboru tej 

opłaty w drodze inkasa, 

 

8) ustalenia stawek opłaty miejscowej w Gminie Ustka, terminu płatności 

oraz sposobu jej poboru, 

 

9) ustalenia stawek opłaty uzdrowiskowej w Gminie Ustka, terminu 

płatności oraz sposobu jej poboru, 

 

10) opłaty targowej. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie : 

1) zmiany Uchwały Nr XXVIII.337.2013 Rady Gminy Ustka z dnia 24 maja 

2013 roku w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa wyznaczenia inkasentów, 

wynagrodzenia za inkaso, 

 

2) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

 

3) metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Ustka, 

 

4) ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności, 

 

5) udzielenia przez Gminę Ustka Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 1102G na odcinku 

Lędowo – Modlinek, 

 

6) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2015 – 

2024, 

 

7) zmian w budżecie Gminy Ustka na 2015 rok, 

 

8) zaopiniowania projektu planu aglomeracji Ustka, 
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9) zwalczania rośliny z gatunku barszcz Sosnowskiego z terenu Gminy 

Ustka, 

 

10) przyjęcia „Wieloletniego programu współpracy Gminy Ustka na lata 

2016, 2017, 2018 z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”, 

 

11) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Ustka na rok 2016                                          

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 

w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                                     

i o wolontariacie”, 

 

12) nadania  nazwy ulicy w miejscowości Bałamątek, 

 

13) nadania nazwy ulicy w miejscowości Charnowo, 

 

14) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka. 

 

15) zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pani /*/ i Pani /*/ na działalność Wójta, 

 

16) skontrolowania działalności dyrektor Centrum Kultury Gminy Ustka                   

w Ustce Pani /*/. 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie obrad. 

  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły 

żadne uwagi do protokołu z ostatniej Sesji w związku z tym, poddaję pod 

głosowanie: 
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     Protokół Nr XII.2015   Sesji Rady Gminy Ustka odbytej                         

w  dniu    29 października  2015 roku 

 

 

Głosowało   - 15 

 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  Protokół 
Nr XII.2015  z dnia 29 października 2015 roku. 
 

 

 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

obejmujące działalność Urzędu od dnia 29 października 2015 roku do dnia  27 

listopada 2015 roku.           

Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem, 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 

 

 
 
 
Wobec braku zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy 
poddał pod głosowanie: 
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 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 
 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
Sprawozdanie Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
 

 
 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 
 

 

 

 

Radna Justyna Wietrak 

- proszę o informację na temat drogi wewnętrznej w Rowach pomiędzy                               

ul. Zacisze, a ul. Wczasową. Droga jest rozgraniczona, a właściciel posesji 

zamieszkujący obok stawia ogrodzenie przesunięte do granicy Parku. Droga 

wewnętrzna służyła uczestnikom koncertów, a obecnie jest to niemożliwe. Czy 

droga zostanie wyznaczona?  Czy została sprzedana na polepszenie warunków 

właściciela posesji? Uważam, że jest coś nie tak. 
 

 

 

Radny Grzegorz Piszczek 

- na wstępie chciałbym podkreślić, że nie jestem prawnikiem więc akty prawne  

staram się czytać ze zrozumieniem. Czytam § 29 Statutu Gminy Ustka, który mówi, 

że radny obowiązany jest kierować się dobrem wspólnoty samorządowej Gminy; 

radny utrzymuje stałą więź z mieszkańcami oraz organizacjami, a w szczególności 

przyjmuje zgłaszane przez mieszkańców Gminy postulaty i przedstawia je 

organom Gminy, nie jest jednak związany instrukcjami wyborców. Była sprawa 

konkursu na wybór dyrektora CKGU. Na tę okoliczność zostało wydane 

Zarządzenie Wójta Gminy Ustka Nr 0050.109.2015 z dnia 24 sierpnia 2015                      

w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora CKGU w Ustce. 

Zacytuję treść Zarządzenia tj.: § 1 ust. 1 Ogłaszam konkurs na stanowisko 
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dyrektora CKGU, zatrudnienie w pełnym wymiarze czasu pracy, ust. 2 treść 

ogłoszenia ustalona jest w załączniku do niniejszego zarządzenia. W załączniku 

tym pkt 5 Postępowanie konkursowe tj.: 1) oferty, które wpłyną po w/w terminie 

nie będą rozpatrywane. 2) o terminie i miejscu postępowania konkursowego – 

uczestnicy będą informowani telefonicznie. 3) informacja o wynikach konkursu 

zostanie umieszczona w BIP oraz na tablicy ogłoszeń w siedzibie Urzędu. 4)                      

z warunkami organizacyjnymi i finansowymi działalności CKGU można 

zapoznać się u Sekretarza i Skarbnika Gminy. 5) organizator konkursu zastrzega 

możliwość unieważnienia konkursu bez podania przyczyn. 

Mam Zarządzenie Wójta Gminy Słupsk - § 1 Ogłaszam konkurs na stanowisko 

dyrektora GOK w Głobinie. § 2 Ustalam regulamin konkursu na wybór dyrektora 

GOK w Głobinie, który stanowi zał. Nr 1 do niniejszego zarządzenia. Regulamin 

konkursu na stanowisko dyrektora GOK określa szczegółowy tryb prac komisji 

konkursowej. 

W tej samej sprawie są 2 różne Zarządzenia. W naszym zarządzeniu nie ma 

Regulaminu, który reguluje prace komisji konkursowej i wskazuje jak ma działać, 

jaka jest punktacja przy ocenie kandydatów.  Przy naszym konkursie tego nie 

było. Zasięgnąłem informacji u prawnika, który potwierdził, iż taki regulamin 

powinien być w Zarządzeniu, które wydała Pani Wójt. Brak regulaminu 

dyskwalifikuje konkurs. Na poprzednim posiedzeniu Pan /*/ podkreślił, że nie 

były jasne kryteria,  bo nie było regulaminu. W związku z czym grupa radnych 

uważała, że konkurs powinien być unieważniony. Były kwestie, że nie było skarg 

na Panią dyrektor. Proszę Państwa, były skargi. 30 grudnia 2014 roku na zebraniu 

wiejskim w Objeździe byli rodzice dzieci Zespołu Pomorzacy i  była obecna Pani 

Wójt. W drugiej części zebrania Pani Wójt wysłuchała skarg na temat pracy Pani 

dyrektor od osób  współpracujących z Panią dyrektor. Były skargi. Ja sam byłem 

u Pani Wójt w sprawie jednej Pani, która została ukarana naganą. Pani Wójt 

poinformowała mnie za co ta Pani otrzymała naganę. Zgodziłem się na słowa, 

które usłyszałem od Pani Wójt. Skontaktowałem się z Panią która została ukarana 

i wyjaśniłem, że została słusznie ukarana. Natomiast Pani ta pokazała mi pismo, 

w którym były całkiem inne zarzuty niż Pani Wójt mi przekazała. Poczułem się 

bardzo „źle” i wstydziłem się wręcz za Panią Wójt, ponieważ nie wiedziałem, czy 

Pani Wójt mnie oszukała, czy Pani Wójt została oszukana przez Panią dyrektor? 

Tego nie wiem, ale wiem jedno, że argumenty, które podała Pani Wójt były 

nieprawdziwe. Jak odbywa się współpraca pomiędzy Panią Wójt, a Panią 

dyrektor? Kto kogo oszukuje?  Były również inne skargi i niestety nikt  nie 

zareagował na te skargi.  Dalej podtrzymujemy i zaskarżamy ten konkurs.   

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- w poprzednim wystąpieniu mówiłam o krzyżu, który tutaj wisi. Dzisiaj zwrócę 

uwagę na godło Gminy Ustka. Zapytuję - czy jesteśmy w stanie obronić honor 
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tego godła? My radni nie widzimy na stanowisku dyrektora CKGU Pani /*/, 

dlatego, że Pani wiedziała o wielu skargach. Całe środowisko miało nadzieję, że 

Pani wybierze kogoś innego.  Mieliśmy nadzieję, że taki człowiek, który ma 

medal od Ministra  za zasługi i długoletnią praktykę     w kulturze -  Pan /*/ 

zostanie wybrany, bo środowisko zwróciło się do tego Pana. Pani Wójt mówi 

Pani, że nie miała Pani żadnych skarg, a w 2012 roku Pani /*/, która mówi: 

„doszły do mnie słuchy, że po wizycie naszej komisji  w GOK i rozmowie                           

z pracownikami, pracownicy ci zostali ukarani przez Panią dyrektor”. Czyli Pani 

dyrektor uzurpuje sobie prawo, że nikt  z radnych nie ma prawa zapytać co się 

dzieje w Ośrodku Kultury.  Odpowiedź Pani Wójt „proszę nie wchodzić w 

nieswoje kompetencje.  Nie będę się wypowiadać na temat nieswoich 

kompetencji”. Pani jest niekompetentna by upomnieć Panią dyrektor, by stała się 

przykładem kultury w Gminie,  przecież Pani Ją zatrudnia? Jeżeli pracownik 

uważa się za pokrzywdzonego to może się odwołać. Wypowiedzi z następnej 

komisji 2012 roku. Na zdane pytanie dotyczące „czyto busa” , Pani dyrektor 

przyznała, że pomysł był nie trafiony z uwagi na małe zainteresowanie taką formą  

czytelnictwa. Z uwagi na duże koszty Komisja uznała, że decyzja Pani dyrektor 

była niezasadna. W wyniku spotkań z KG wiejskich w Zaleskich,  większość Kół 

zawiesiła swoją działalność. KGW współpracują z mieszkańcami. Mam takie 

wrażenie, że Pani dyrektor mówi wszystko, by nie odbywały się imprezy, by 

mieszkańcy się nie spotykali. Byłam na wspaniałym wieczorze organizowanym 

w Objeździe z okazji Zaduszek. Podszedł do mnie młody człowiek  i powiedział, 

że był na przedstawieniu   w Zaleskich, a Pani dyrektor podeszła do Pani Wójt                 

i powiedziała „o ćpuny przyjechały”.  W roku ubiegłym byłam na spotkaniu 

zorganizowanym o Janie Pawle II w Zaleskich. Nie znałam wówczas Pani 

dyrektor,  podziękowałam za to piękne przedstawienie.  Co się stało? W tym roku 

Pani dyrektor odmówiła zorganizowania takiego spotkania w Zaleskich.   Pomimo 

odmowy odbyło się takie spotkanie dla mieszkańców w Kościele. Dysponujemy 

wieloma przykładami , pod którymi podpisali się mieszkańcy. Połowa Polski 

dowie się o tym, jakim dyrektorem szczyci się Gmina Ustka. Na spotkaniu 

Wigilijnym organizowanym przez GOK podeszła Pani dyrektor do osób 

śpiewających   i zwróciła się słowami „śpiewacie beznadziejnie” . Słowa te bardzo 

poruszyły  Panie, ponieważ  nie mogły tego dnia już wystąpić pomimo, że 

przygotowywały się dwa miesiące. Na kolejną Wigilię Pani przygotowały pierogi 

i na sugestię „nie wiem czy będzie smakowało” , Pani dyrektor odpowiedziała 

„nie przejmujcie się, przyjdzie bydło, nażre się i pójdzie” . Na te słowa są 

świadkowie. Na stwierdzenie Pani dyrektor „jestem wredną suką”   Pani z 

Objazdy zapytała „dlaczego Pani tak o sobie mówi?”. Pani dyrektor 

odpowiedziała „jestem wredną suką i nie mam zamiaru się zmieniać”. Nie 

spodziewano się takiego słownictwa z ust osoby zajmującej się kulturą. Mamy 15 

zeznań świadków. Na poprzedniej sesji oniemieliśmy z pisma, które wpłynęło do 

Rady. Nie wierzyłam , że Gmina może tak nisko upaść w kulturze, ponieważ 

kultura, którą tworzą ludzie w Gminie jest na bardzo wysokim poziomie.  
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Osobiście złożyłam do Państwowej Inspekcji Pracy zawiadomienie o mobbingu, 

ponieważ ludzie są zastraszani. Pracownicy pracują na zadzie maili  od Pani 

dyrektor. Jestem zbulwersowana tym, że  wpłynął mail, w którym sugeruje się że  

od dnia dzisiejszego będzie zwolniona Pani /*/, a na to miejsce będzie zatrudniona   

Pani wicedyrektor. Tak się postępuje w Gminie Ustka? Jeżeli jest problem, to się 

wymienia ludzi? Będziemy  nagłaśniać o tym co dzieje się w Gminie Ustka,                        

w prasie, TV, cała Gmina zostanie obsypana ulotkami. Ludzie się dowiedzą. Nie 

może być tak, że się w ten sposób załatwia problem. Nie może być 2 dyrektorów 

na 10 pracowników, oczywiście  z odpowiednim wynagrodzeniem.   Zbierane są 

oświadczenia od ludzi o Pani dyrektor. Pani Wójt bardzo Panią proszę o zmianę 

na stanowisku dyrektora  i ogłoszenia nowego konkursu. Czekamy dwa tygodnie 

na Pani decyzję co Pani postanowi.  My chcemy spokoju dla ludzi kultury. Bardzo 

Panią prosimy   o reakcję. 

 

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

-  w uzupełnieniu wypowiedzi moich przedmówców zwracam się do radnych, by 

nie przegłosowywali uchwały. Mówi się o kompetencjach pracodawca – 

pracownik, ale oprócz pracowników są ludzie ze Stowarzyszeń, Kół Gospodyń 

Wiejskich i myślę, że są to kompetencje Rady.  Wszystkich ludzi należy 

wysłuchać. Następnie radna odczytała pismo Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom 

i Dorosłym „Przystań”  z siedzibą w Niestkowie  w sprawie współpracy z Panią 

dyrektor GOK. W piśmie podkreśla się, iż partnerska współpraca z poprzednią 

Panią dyrektor układała się bardzo dobrze. Sytuacja uległa diametralnej zmianie, 

gdy zmieniła się Pani dyrektor. Już w 2011 roku, gdy Pani dyrektor stawała do 

konkursu Stowarzyszenie negatywnie opiniowało kandydaturę Pani /*/. Opinia 

została przekazana przez członka Stowarzyszenia Pana /*/. W następnych latach 

działania Stowarzyszenia spotykały się    z niechęcią dyrekcji GOK np. odmowa 

w udostępnieniu świetlicy na zorganizowanie spotkania integracyjnego 

mieszkańców itp.  Wśród członków Stowarzyszenia „Przystań”  są mieszkańcy 

wsi Niestkowo, którzy skarżą się na brak życzliwości  Pani dyrektor przy 

wypożyczaniu świetlicy. Pismo zostało podpisane przez Panią /*/ Prezes 

Stowarzyszenia. Proszę również wziąć pod uwagę to pismo i całą resztę. 

 

 

 

Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

- ustosunkuję się do pierwszej części wypowiedzi Pani Danusi. Pani radna ja 

bardzo Panią szanuję, ale używanie tych dwóch symboli, w tej chwili jest nie na 

miejscu. Ludzie używający tych symboli powinni być nieskazitelni. Za te 

symbole, moi rodzice byli więzieni. Uważajmy ze słowami w stosunku do tych 

symboli.  
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Anna Turowska sołtys sołectwa Machowino 

1) – proszę Panią Wójt o interwencję w sprawie przejścia na rzece Gnilnej, 

by dostać się na most na rzece Słupi. 

 

2) – czy jest możliwość, by  w tym roku zamontowano lampę na Kolonii 

Zachodniej Nr 59. Brakująca lampa została wcześniej zdemontowana.   

 

 

 

Stanisław Bednarczyk sołtys sołectwa Wytowno 

-  czy byłaby możliwość, by 1 x w tygodniu o godz. 8 00 zorganizować dowóz osób 

starszych z Wytowna do Przychodni w Ustce. 
 

  

 

Jadwiga Kardaś sołtys sołectwa Grabno 

- w budżecie na 2016 rok nie jest wpisana  ul. Makowa w Grabnie. Mam pismo                         

z 2014 roku, że  droga  będzie realizowana w 2016 roku. Mieszkańcy przy tej 

ulicy nie mają drogi i oświetlenia.   Proszę, by droga (115m) weszła do realizacji. 

 

 

 

 

Leszek Petryczkiewicz  sołtys sołectwa Lędowo 

1) – nie można przejechać samochodem osobowym drogą  Modła – 

Modlinek, ponieważ jest bardzo „rozjechana”. 

 

2) – na drodze betonowej wykonanej w tym roku robione są rajdy. Proszę                   

o ustawienie znaku ograniczającego prędkość. 

 

3) – na drodze gminnej w miejscowości Modlinek k/poligonu  robione są 

rajdy na kładach. Proszę o ustawienie znaku.  

 

 

 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń dotyczących interpelacji i zapytań 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 porządku obrad. 
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Ad.4.  Uchwalenie stawek podatków lokalnych na rok 2016. 
- podjęcie uchwał w sprawie: 

 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie określenia rocznych stawek podatku 
od środków transportowych na 2016 rok, 

 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im projektu 

uchwały.  

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie 

przedłożonego projektu uchwały,  a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy 

są pytania  i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.135.2015 stanowiącą zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2016 
rok, 

 

 

 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie 

przedłożonego projektu uchwały,  a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy 

są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.136.2015 stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie wzorów formularzy dla celów 

podatku od nieruchomości, 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.137.2015 stanowiącą zał. Nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie wzorów formularzy dla celów 

podatku leśnego, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

-  Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   

projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.138.2015 stanowiącą zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 projekt uchwały w sprawie wzorów formularzy dla celów 

podatku rolnego,  

 
 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu 

uchwały.  

 

  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są  pytania                       

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.139.2014 stanowiącą zał. Nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku 

rolnego od osób fizycznych, podatku leśnego od osób fizycznych, 

podatku od nieruchomości od osób fizycznych orasz  wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu 

uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                        

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.140.2015 stanowiącą zał. Nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie wprowadzenia i ustalenia opłaty 

od posiadania psów oraz poboru tej opłaty w drodze inkasa, 

 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- wiele gmin nie pobiera tego podatku. Sołtys nie jest od tego, by liczył psy                           

w swoim sołectwie. Jestem przeciwna tej uchwale.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Pani radna, w którym paragrafie uchwały jest zapis, że sołtys ma chodzić i liczyć 

psy?  
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Radna Danuta Kaleta 

- mówimy o inkasie. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- według radnej pojęcie inkasa oznacza, że sołtys ma chodzić i liczyć psy? Czy 

tak to Pani interpretuje? 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- uchwała o tym nie mówi, ale jest mowa opłacie w drodze inkasa. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- dziękuję za wypowiedź, ponieważ chciałem wyjaśnić, ponieważ opinia 

publiczna została wprowadzona w błąd, że podejmujemy uchwałę nakładającą 

obowiązek na sołtysów, że mają chodzić i liczyć psy. Po Pani wykładzie można 

dojść do takich wniosków.  

 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  1 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów podjęła 
Uchwałę Nr XIII.141.2015 stanowiącą zał. Nr 11 do niniejszego 
protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty 

miejscowej w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu jej 

poboru, 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady  zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.142.2015 stanowiącą zał. Nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie  ustalenia stawek opłaty 

uzdrowiskowej w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu jej 

poboru, 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  1 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów podjęła 
Uchwałę Nr XIII.143.2015 stanowiącą zał. Nr 13 do niniejszego 
protokołu. 
 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie opłaty targowej,  

 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę   Nr 
XIII.144.2015 stanowiącą zał. Nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
Ad. 5.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXVIII.337.2013 Rady Gminy Ustka z dnia 24 maja 2013 roku                               

w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa wyznaczenia inkasentów, 

wynagrodzenia za inkaso, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały  pozytywne przedłożony im   projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.145.2015 stanowiącą zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im   projekt uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Radna Danuta Kaleta 
- stawki za wodę i ścieki systematycznie wzrastają w Gminie Ustka. Nie został 

przedstawiony bilans. Pan Prezes powiedział, że  ZUW miał 170 tyś dochodów. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Panie Prezesie, Spółka miała 170 tyś zł dochodu, czy zysku? 

 

 

 

Prezes ZUW 

- to był zysk netto za poprzedni rok bilansowy, który został opodatkowany. Na 

Komisjach wyjaśniałem, że  poziom  zysku wynika z nakładów i kosztów jakie 

musi ponieść Zakład.  
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Panie Prezesie jaki jest obrót roczny Spółki? 

 

 

 

Prezes ZUW 
- obrót Spółki to ok. 5 mln zł. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Pani radna proszę nie wprowadzać  opinii publicznej po raz kolejny w błąd, 

jeżeli mówi Pani o dochodach, to zupełnie co innego niż zysk.  Odsyłam do 

ogólnej wiedzy ekonomicznej i rachunkowości. 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 15 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów podjęła 
Uchwałę Nr XIII.146.2015 stanowiącą zał. Nr 16 do niniejszego 
protokołu. 
 

 

 
 

projekt uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty na terenie Gminy Ustka, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- wszystkie Komisje Rady zmieniły projekt uchwały wprowadzając korekty 

stawek, które zaopiniowano pozytywnie. Pod obrady Rady został skierowany 

projekt uchwały uwzględniający stawki zaproponowane przez Komisje Rady.  

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- w poprzednim 2014 roku, Gmina Ustka osiągnęła dochód 300 tyś zł. Przetarg 

wygrała Firma King za kwotę 615 tyś zł. Natomiast z tytułu deklaracji Gmina 

zebrała 950.382 zł. Zadziwiający jest fakt, że  w Gminie zatrudnionych jest 2 

osoby, które obsługują deklaracje, a w mieście Ustka jest 1 osoba. Z Firmy King 

i PGK powstało konsorcjum, które wygrało przetarg za kwotę 1.700.000 zł.  
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Zapytałam Panią Wójt – co się stało i jak to jest możliwe, że była tak wysoka 

kwota na przetargu? Z informacji, którą mi przedstawiono wynika, że ilość ton 

śmieci wywiezionych to 40 % w stosunku do stanu ogólnego. Moim zdaniem 

przetarg mógł być na kwotę ok. 1 mln zł. Uważam, że nie przedstawiono radnym 

prawdziwych motywacji podwyżki stawek. Dlaczego mamy podwyższać stawki, 

by był mniejszy zysk? Na komisji poinformowano nas, że Gmina zapłaciła 60 tyś 

kary z tytułu nie segregowania śmieci. Kara 60 tyś zł jest za śmieci 

biodegradowalne, czyli nie za śmieci niesegregowane typu plastik, szkło. Nigdy 

Gmina nie uzyska wymaganego poziomu, ponieważ na wsiach   większość 

mieszkańców te śmieci kompostuje.  Dla Gminy jest nieprawidłowy wskaźnik, 

ponieważ nigdy nie będzie osiągalny. Wobec powyższego taka drastyczna 

podwyżka ok. 100 % na śmieci niesegregowane, moim zdaniem jest 

nieuzasadniona.  

 

  
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- § 2 uchwały mówi o tym, że za śmieci zbierane w sposób nieselektywny stawka 

wynosi  10 zł miesięcznie w stosunku do 1 m3 wody. Taką decyzję podjęliście 

Państwo na wszystkich trzech Komisjach i taki projekt uchwały został 

przegłosowywany przez wszystkie Komisje. Propozycja Urzędu była 

następująca: § 2  odpady zagospodarowane w sposób selektywny – 4 zł, a 

nieselektywny – 7 zł. Natomiast wszystkie Komisje Rady zaopiniowały 

pozytywnie stawkę  3,50  zł  za odpady selektywne, a 10 zł za nieselektywne.  

Państwo sołtysi mają wersję pierwotną uchwały przygotowanej przez Urząd. 

Obecnie debatujemy naw wersją przyjętą przez Komisje Rady.  
 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- z tego wynika, że radni sami podnieśli stawki, a to dlatego, że zostało 

przedstawione pismo, z którego wynikało, że Gmina ma zapłacić 60 tyś zł, za to, 

że śmieci są niesegregowane. Natomiast kara dotyczyła śmieci  

biodegradowalnych. Czy Pan zapoznał się z tym pismem? 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Pani radna czy ma Pani to pismo, które dotyczyło śmieci segregowanych,                  

a nie biodegradowalnych.  Ja również byłem zapoznany z tym pismem                                    

i ewidentnie jest tam napisane.  Czy Pani zapoznała się  z pismem, czy z opinią? 
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Radna Danuta Kaleta 
- jestem osobą, która sprawdza w Gminie Ustka, bo podejrzewałam taką 

„manipulację” . Poszłam jeszcze raz i prosiłam Panią referent, by dla każdego 

radnego  pismo to było dzisiaj dostarczone. Poprosiłam Panią Sekretarz, by Pan 

nie zarzucał, że ja czegoś nie umiem czytać ze zrozumieniem. Pani referent 

wyjaśniła mi, że na odpady  biodegradowalne  nałożone  są normy, które nie mogą 

być osiągnięte, ponieważ mieszkańcy wsi mają kompostowniki. Jeżeli przez 

odpady  biodegradowalne  mamy podnieść stawki, to Pan jest w błędzie Panie 

Przewodniczący.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy   

- Pani radna odpowiadam Pani. Urząd odwołuje się od kara w wysokości 60 tyś 

zł nałożonej na Gminę Ustka w związku z nieosiągnięciem  poziomu recyklingu 

odpadów biodegradowalnych o danej masie. Wynika to z niewłaściwych 

przepisów dotyczących Gmin turystycznych. Powstały problem nie jest efektem 

nieprawidłowych stawek, lecz „złych” wskaźników nałożonych do takich Gmin 

jak Gmina Ustka.   Nie są to działania ,Urzędu, Rady, czy mieszkańców. W mojej 

ocenie nie mamy możliwości, aby taki wskaźnik osiągnąć przy strukturze rolniczo 

– turystycznej. Musimy mówić jednym głosem , by tego typu kwestie nie 

dotyczyły naszej Gminy, ponieważ dla nas są    krzywdzące. 

Wracając do stawek Komisji i podniesienie stawki z 5 na 10 zł za odpady 

nieselektywne , ale zauważyć należy, że wszystkie Komisji obniżyły stawkę z 4 

zł na 3,50 zł za odpady segregowane. Po wnikliwych analizach doszliśmy do 

wniosku, że faktycznie brakuje w budżecie wpływów z tytułu opłat za śmieci                   

w stosunku do kosztów jakie ponosi Gmina.  Wprowadzenie podwyżek jest 

konieczne. Z uwagi na nieosiągalność wskaźnika  za odpady biodegradowalne 

zalecanym jest zachęcanie coraz większej grupy osób do segregacji śmieci. 

Podnosząc stawkę za odpady niesegregowane radni mieli na uwadze, by zachęcić 

większą grupę mieszkańców  do segregacji śmieci, ponieważ będzie im się 

bardziej opłacać. Po dalszych konsultacjach stwierdziliśmy, że kwota 10 zł jest 

faktycznie za duża.  

 

Stawiam wniosek :  

§ 2  

ust. 1 - pozostawić w wysokości zaproponowanej przez Komisje Rady tj. 3,50 zł, 

ust. 2 – przyjąć wersję pierwotną Urzędu tj. 7 zł za odpady nieselektywne. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- kwestią tego, że w Gminie Ustka gospodarką śmieciową zajmują się  2 osoby 

jest to, że nasz system objął wszystkich tj. osoby fizyczne i pozostałych, które  

prowadzą działalność gospodarczą. Natomiast miasto Ustka, ma  objęte tym 

systemem tylko osoby fizyczne. Bardzo mocno zwracamy uwagę na  

funkcjonowanie procederu nieuczciwości, chcemy go wyeliminować, by uczciwa 

część społeczeństwa  nie musiała ponosić kosztów tej formacji nieuczciwej. 

Mamy dowody na to, że z deklaracji wynika określona ilość śmieci  natomiast ma 

to się nijak do tego, co jest wwożone na wysypisko. Z całą odpowiedzialnością 

stwierdzam, że ilość osób zatrudnionych    jest wręcz za mała, nie mniej jednak 

radzimy sobie. Bardzo proszę nie zarzucać mi złego wykonywania obowiązku.  

 

- biodegradowalność – należy pamiętać, że jeżeli ktoś segreguje śmieci to np. 

worek z trawą tam umieści, a jeżeli ktoś tych śmieci nie segreguje, to wówczas  

trawa jest zmieszana z innymi odpadami i należy ją oddzielić. Uważam , że 

zasadnym byłoby zorganizowanie spotkania dla radnych i sołtysów w tym 

temacie, by zrozumieć problem biodegradowalności i segregacji.  

 

- sprawa konsorcjum – ja nie mam wpływu na to, kto z jaką firma nawiązuje 

współpracę i składa ofertę do przetargu.  

 

- kwestia rzekomego zysku z opłaty śmieciowej – pamiętajmy, że mamy do 

wybudowania PSZOK, a w tym roku mamy niedobór w opłatach śmieci na kwotę 

700 tyś. zł. Mamy nadzieję, że ta sytuacja ulegnie zmianie, ponieważ w miesiącu 

styczniu 2016 roku przeprowadzimy szczegółowe kontrole w tym zakresie.   

Poza tym trudno mówić jest o uczciwości, jeżeli  sam radny odmawia zapłaty za 

śmieci twierdząc, że nie zgadza się z zapisami uchwały, która w demokratyczny 

sposób została podjęta przez Radę. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Pani Wójt, to ja radna Danuta Kaleta nie zgadzam się i nie zgodziłam się, 

ponieważ nie może być tak, że ustawa obowiązuje od  1 lipca 2013 roku , a Pani 

mi każe wpisać w deklaracji  zużycie wody za 2012 rok, gdzie ustawa  nie 

obowiązywała. Informuję Panią, że zaskarżę deklaracje do wojewody. Nie wiem 

czy to prawda i  dlatego chciałam zapytać – Pewna Pani z Objazdy zwróciła się 

do Urzędu o zwrot  nadpłaty wynikającej z różnicy okresu poprzedniego, do 

obecnego, a Urząd nie dokonał zwrotu tej nadpłaty. Czy taki fakt miał miejsce? 

Nie może być tak, by akt prawa miejscowego „łamał” ustawy wyższego rzędu.   

W ustawie śmieciowej jest punkt, że obowiązek uiszczenia opłaty powstaje 
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wtedy, kiedy ta ustawa obowiązuje. Pani jest prawnikiem, a dziwię się, że Pani 

taką deklarację wprowadziła.  Widziałam deklaracje w Urzędzie Miasta i innych  

urzędach i nikt nie ma deklaracji, by podawać zużycie wody za rok poprzedni tj. 

wtedy, kiedy nie obowiązywała ustawa.   

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Pni radna, proszę precyzyjnie się wypowiadać, ponieważ my podejmujemy 

uchwały, a nie ustawy. Proszę mi powiedzieć, który zapis w naszej uchwale  

związanej z deklaracjami narusza ustawę wyższego rzędu? W którym momencie 

narusza, ponieważ ani nadzór Wojewody, ani RIO  z mocy prawa tego nie 

stwierdziły. Niech nas Pani „oświeci”. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- muszę Pana „oświecić”, bo Pan nie jest  „oświecony”. Ja przeszłam 

przeszkolenie prawnicze będąc radną, a Pan jeszcze nie. Proszę Pana, czy Pan 

umie słuchać? Jak można wprowadzać zużycie wody za 2012 rok do roku 2013? 

Będę bezpośrednio zaskarżała do wojewody. Będzie to zweryfikowane. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Pani radna ponawiam pytanie – który zapis ustawy został naruszony naszą 

uchwałą dotyczącą deklaracji? 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- ja nie mam w tej chwili ustawy.  Ja mam przygotowane pisma. W ustawie                           

o gospodarce odpadami  jest art. 6i. Proszę  tam zajrzeć i będzie Pan wiedział. Ja 

Panu mówię, że to będzie zaskarżone i będzie wygrane.    

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- bardzo proszę o odczytanie zapisu art. 6i ustawy o gospodarce odpadami, 

ponieważ nie możemy być manipulowani.  

 

 

 



30 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- Szanowni Państwo, podstawę prawną macie podaną w uchwale oraz 

wyświetloną. Nie jest to art. 6i, a 6j i 6k. Nie widzę powodu, nad którym trzeba 

by było się  pochylać. Jesteśmy kontrolowani przez wyspecjalizowane jednostki, 

wykształcone w tym kierunku. Uchwała nie została zaskarżona przez Regionalną 

Izbę Obrachunkową, Najwyższą Izbę Kontroli i Nadzór Wojewody.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- będę konsekwentny i dalej proszę o odczytanie art. 6i, by poznać związek 

naszych aktów prawnych z tym artykułem. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- Panie Przewodniczący niech Pan pozwoli nam przegłosować , a potem zrobimy 

przerwę i zobaczymy tę ustawę. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- dziękuję Pani radna za sugestię, ale ja jestem Przewodniczącym i nie będę tego 

komentował.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
-  my będziemy czekać? 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 min przerwę w obradach Rady tj. od godz. 
11 25 do  11 40. 
 
Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- zacytował art. 6i ustawy o gospodarce odpadami: 
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1. Obowiązek ponoszenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

powstaje: 

1) w przypadku nieruchomości, o których mowa w art. 6c ust. 1 – za każdy 

miesiąc, w którym na danej nieruchomości zamieszkuje mieszkaniec; 

2) w przypadku nieruchomości, o których mowa w art. 6c ust. 2 – za każdy 

miesiąc, w którym na danej nieruchomości powstały odpady komunalne. 

2. W przypadku gdy w danym miesiącu na danej nieruchomości mieszkaniec 

zamieszkuje przez część miesiąca, opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w miesiącu, w którym nastąpiła zmiana, uiszcza się w gminie,                        

w której dotychczas zamieszkiwał, a w nowym miejscu zamieszkania – 

począwszy od miesiąca następnego, po którym nastąpiła zmiana.  

W mojej ocenie nasza uchwała  w sprawie deklaracji nie narusza żadnego z tych 

zapisów  art. 6i ustawy o utrzymaniu czystości i porządku  w gminach. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- chciałam się odnieść do tego co Pan powiedział. Jeżeli ja w miesiącu styczniu 

2012 roku zużyłam 20 l wody, to dlaczego ten miesiąc ma obowiązywać w 2013 

roku? Tu jest niuans . Ja nie byłam objęta ustawą nawet w styczniu  2013 roku, 

ponieważ dopiero w lipcu weszła ustawa.  Nie zgadzam się z tym. Ustawa 

obowiązuje od 1 lipca 2013 roku. W związku z tym w 2013 roku może być liczone 

moje zużycie wody za każdy miesiąc.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- jeszcze raz Pani odczytam art. 6i, może Pani zrozumie. Artykuł ten mówi o tym, 

że za śmieci płacimy mieszkając w naszych domach, a w przypadku pensjonatów  

płacimy wtedy, kiedy śmieci powstają. Czy nasza uchwała narusza  art. 6i? 

Prawnikiem nie jestem, ale mam swoje zdanie.  

 

 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie niżej wymieniony 
wniosek: 
 
§ 2  
ust. 1 – 3,50 zł miesięcznie za 1 m3 zużytej wody, 
ust. 2 –  odpady nieselektywne 7 zł   miesięcznie za 1 m3 zużytej wody. 
 
 

 



32 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek. 
 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt 

uchwały z uwzględnieniem powyższego wniosku: 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  1 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów podjęła 
Uchwałę Nr XIII.147.2015 stanowiącą zał. Nr 17 do niniejszego 
protokołu. 
 

 
 

 projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za 
pojemnik o określonej pojemności, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady naniosły poprawki do przedłożonego im projektu uchwały tj.:      

§ 1 w wersji  zaproponowanej przez Urząd Gminy, natomiast § 2 - 100%                              

w stosunku do stawek § 1. Komisje Rady zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały z uwzględnieniem niniejszych zmian. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  1 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów podjęła 
Uchwałę Nr XIII.148.2015 stanowiącą zał. Nr 18 do niniejszego 
protokołu. 
 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Ustka 

Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na przebudowę drogi 
powiatowej Nr 1102G na odcinku Lędowo – Modlinek, 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.149.2015 stanowiącą zał. Nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej zmian                        
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2015 – 
2024, 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 15 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  1 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów podjęła 
Uchwałę Nr XIII.150.2015 stanowiącą zał. Nr 20 do niniejszego 
protokołu. 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ustka na 
2015 rok, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów podjęła 
Uchwałę Nr XIII.151.2015 stanowiącą zał. Nr 21 do niniejszego 
protokołu. 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu 
aglomeracji Ustka, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im projektu 

uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.152.2015 stanowiącą zał. Nr 22 do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie zwalczania rośliny z gatunku 
barszcz Sosnowskiego z terenu Gminy Ustka, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im projektu 

uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.153.2015 stanowiącą zał. Nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu 
współpracy Gminy Ustka na lata 2016, 2017, 2018   z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 
3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”, 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im projektu 

uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.154.2015 stanowiącą zał. Nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 
Gminy Ustka na rok 2016 z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy                                          
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im projektu 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.155.2015 stanowiącą zał. Nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania  nazwy ulicy                                         
w miejscowości Bałamątek, 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.156.2015 stanowiącą zał. Nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                                         
w miejscowości Charnowo, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XIII.157.2015 stanowiącą zał. Nr 27 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Wójta Gminy Ustka. 

 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytam treść pisma, które wpłynęło do mnie o radnej Danuty Kaleta tj.:   

„Proszę o wyłączenie z głosowania nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Ustka dotyczącej stanowiska Komisji Rewizyjnej                                   

z dnia 17 listopada br. dotyczącego konkursu na dyrektora GOK – wyłączenie 

Przewodniczącego powyższej Komisji Mariana Korbiela z przyczyn 

stronniczości... Proszę Panią radną o odczytanie ostatniego zadania, ponieważ nie 

mogę odczytać, a chciałbym by radni zapoznali się z treścią całego pisma.   

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- … z przyczyn stronniczości i zawartych w Statucie norm prawnych. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- bardzo dziękuję. W związku z tym, iż wpłynął taki wniosek, po zapoznaniu się 

z przepisami prawa to Rada jest władna, by wyłączyć radnego  z głosowania, 

ponieważ to nie są moje kompetencje.  Wobec powyższego poddam wniosek pod 

głosowanie, by radni stwierdzili, czy radny Marian Korbiel powinien głosować, 

czy nie  nad rozpatrzeniem skargi dotyczącej procedur związanych z konkursem, 

ponieważ był członkiem Komisji konkursowej. 

Czy Pani radna chciałaby uzupełnić swój wniosek? 
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Radna Danuta Kaleta 
- nie.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- ja odniosę się do tego wniosku. Jest kilka przypadków, gdzie o stronniczość 

możemy posądzić wiele osób. Pod skargą podpisało się 8 radnych i Rada Gminy 

Ustka w głosowaniu zleciła Komisji Rewizyjnej zbadania skargi. Więc radni, 

którzy byli „oskarżycielem” już głosowali jako strona w sprawie. Brali udział 

patrząc ze strony „oskarżyciela”.  Członkiem Komisji Rewizyjnej rozpatrującym 

skargę był radny, który również podpisał się pod skargą.  Pytanie – czy nie 

zachodzi stronniczość? Dzisiaj Rada ma podjąć finalną decyzję, czy skarga 

złożona przez 8 radnych  jest zasadna, czy bezzasadna. W związku z powyższym, 

czy ci radni powinni dzisiaj głosować?  Radny Korbiel był członkiem Komisji 

konkursowej, a skarga nie dotyczy działalności Komisji konkursowej, lecz 

niedopełnienia procedur przez Wójta w związku z organizacją konkursu. Skarga 

w żaden sposób nie narusza działalności radnego. W mojej ocenie nie istnieje 

przesłanka, aby wyłączyć z głosowania radnego  Korbiela. Biorąc pod uwagę fakt, 

że stroną postępowania jest 8 radnych skarżących,  to 7 radnych mogłoby  podjąć 

decyzję w zakresie rozpatrzenia skargi. Czy Państwo uważacie, że prokurator 

może być jednocześnie sędzią? W mojej ocenie to dość wątpliwe.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Pan jak zwykle „odwraca kota ogonem”. Chociaż skargę podpisało 8 radnych, 

co się zdarzyło praz pierwszy  w historii Rady Gminy Ustka, za co dziękuję. 

Skarga wpłynęła tylko dlatego, że wpłynęły do nas opinie ludzi. Przyszli do nas 

ludzie prosząc o pomoc radnych. Chcę powiedzieć, że Pan radny Korbiel był w 

Komisji konkursowej i bez Regulaminu decydował o tym, kto zostanie 

dyrektorem GOK. Swoim głosem decydował o tym. Prawdą jest, że nie jest 

odpowiedzialny za to jak Pani Wójt zorganizowała konkurs, ale jest zarzut, że 

wybrano na  dyrektora GOK  Panią dyrektor, która cieszy się negatywną opinią. 

Ja nie przesądzam głosowania, ale dla mnie jest bardzo ważne, że tylu radnych 

ujęło się za ludźmi.  To jest najistotniejsze. W sprawie procedur konkursu i tak 

decyzję podejmie Wojewoda i będę walczyć dalej, by konkurs był unieważniony. 

Natomiast to czy Pan Korbiel będzie głosował czy nie – ja go nawet dopuszczę 

do głosowania. Niech się wypowie, niech wszyscy zobaczą jak Pan Korbiel 

głosował.  
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Pani radna po raz kolejny przekracza Pani swoje uprawnienia, ponieważ                   

o dopuszczeniu bądź nie dopuszczeniu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

decyduje Rada, a nie radny. Pani nie jest Radą lecz jest radną i to jest znacząca 

różnica .  

 

 

W związku z tym, iż wpłynął wniosek radnej Danuty Kaleta poddaję pod 

głosowanie : 

 

 

 kto z Pań i Panów uważa, że radny Marian Korbiel powinien być 
wyłączony z głosowania w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Wójta Gminy Ustka, 
 

 

 

Głosowało  - 15 

  

Za   -  0 

 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie nie podjęła w/w 
wniosku. 
Wniosek nie uzyskał wymaganej większości głosów. 
 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetowa wyraziły opinie pozytywne,                                       

a Komisja Oświaty wyraziła opinię negatywną na temat przedłożonego projektu 

uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 10 

Przeciw   -  5 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  podjęła 
Uchwałę Nr XIII.158.2015 stanowiącą zał. Nr 28 do niniejszego 
protokołu. 
 
 

 

 
 projekt uchwały  w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi Pani /*/ i Pani /*/ na 

działalność Wójta,  

 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- przybliżył temat skargi odczytując uzasadnienie do uchwały. Przed 

przystąpieniem do głosowania uchwały bardzo proszę obsługę Prawną o opinię 

w sprawie.   

 

 
 

Monika Rubaj – Królikowska Radca Prawny 

 - Zarządzenia Wójta podniesione w skardze nie podlegają zatwierdzeniu przez 

Radę Gminy. Taki przepis przewidziany jest tylko do zarządzeń porządkowych. 

Zgodnie z art. 40 ustawy o samorządzie gminnym w zakresie nie uregulowanym 

w odrębnych  ustawach lub innych przepisach powszechnie obowiązujących rada 

gminy może wydawać przepisy porządkowe, jeżeli jest to niezbędne dla ochrony 

życia lub zdrowia obywateli oraz dla zapewnienia porządku, spokoju                                        

i bezpieczeństwa publicznego. Zgodnie z art. 41 w przypadku niecierpiącym  
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zwłoki przepisy porządkowe może wydać wójt, w formie zarządzenia. Tylko takie 

zarządzenia podlegają zatwierdzeniu przez radę gminy.                         

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Radna Justyna Wietrak 

- jeżeli mamy Komisję Rewizyjną, która ma odnosić się do skarg mieszkańców , 

to pozwólmy, by Komisja Rewizyjna wypowiedziała się w tej sprawie. Jeżeli 

Komisja Rewizyjna oficjalnie zajmie się rozpatrzeniem skargi i przedstawi nam 

protokół z Komisji,  to wówczas  będzie pełna  odpowiedź na skargę.   

 

 

 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Pani radna,  co zrobimy jeżeli mieszkaniec Gminy złoży skargę do Rady Gminy 

na działalność Wójta, ponieważ będzie skarżył, że Pani Wójt przychodzi do pracy 

w zbyt krótkich włosach? Czy zlecimy Komisji Rewizyjnej? 

 

 

 

 Radna Justyna Wietrak 

- Panie Przewodniczący każdą skargę powinna rozpatrzyć Rada Gminy,                       

a zwłaszcza, że jest to bardzo ważny problem  i potrzebna jest opinia prawna. My 

nie jesteśmy prawnikami i nie możemy się wypowiedzieć. Są zarzuty i uważam, 

że Komisja Rewizyjna jest po to powołana, by w pełni odpowiedzieć na zarzuty. 

Przedstawi nam protokół z komisji i wtedy przyjmiemy.   

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- już usłyszeliśmy opinię prawną.  
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Radna Justyna Wietrak 

- usłyszeliśmy opinię, ale jeżeli będzie na piśmie i będzie przedstawiona przez 

Komisję Rewizyjną, to dla mnie będzie „jasne”. Jest skarga, jest komisja, która 

powinna się tym zająć i  będzie odpowiedź. Nie jest to obciążenie dla komisji,                    

a obowiązki komisji, które na tym polegają.   

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Panie Przewodniczący powiedział Pan, że w za krótkiej spódnicy jak przyjdzie 

Pani Wójt? 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- ja nie wiem co Pani usłyszała, wiem co powiedziałem. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    -  6 

Przeciw   -  8 

Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów nie  podjęła 
w/w uchwały. 
Uchwała nie uzyskała wymaganej większości głosów. 
 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie skontrolowania działalności 

dyrektor Centrum Kultury Gminy Ustka w Ustce Pani /*/, 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- odczytał treść uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- radni mają na względzie dobro Gminy i powinni się przyczynić do tego by 

złożone oświadczenia mieszkańców przedłożyć Komisji  Rewizyjnej celem 

rozpatrzenia. Zlecenie, które było złożone w pierwszej skardze przez 8 radnych 

nie było uwzględnione, a teraz to uzupełniamy. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- zawsze mówiono mi, że o gustach się nie dyskutuje. „Już nie wiem, czy mam 

nosić krótkie, czy długie włosy, krótką, czy długą spódnicę -  by  zadowolić radną 

i Pana Przewodniczącego”. Cieszę się, że moja osoba jest na tyle istotna, że 

zwracam na siebie tak dużą uwagę.   

Nie chciałabym, by Rada postrzegana była jako Sąd. Ja dążę do obiektywnej 

prawdy, ale uważam, że do oceny pracy  w ramach nadanych kompetencji są 

odpowiednie organy. Chciałabym zadać pytanie Państwu radnym, którzy 

podpisali się pod skargą. Czy dążąc do obiektywnej prawdy i wyjaśnienia sprawy 

rozmawiali ze wszystkimi pracownikami, czy tylko z osobami skarżącymi, czy 

rozważali  jakie indywidualne interesy  mogą mieć te osoby względem osoby 

dyrektora? Czy w taki sam sposób drążyli temat rozmawiając z pozostałą resztą 

załogi oraz  z Panią dyrektor? Uważam, że ważenie dowodów powinno odbywać 

się po dwóch stronach. Przysłuchuję się dyskusji i zastanawiam się, czy nie 

dochodzi do aktów „rasizmu” i oczerniania kogoś za to, jakim się urodził.  W tym 

momencie składam oficjalną skargę jako pracodawca na Panią radną Danutę 

Kaleta. Pani radna Kaleta stosuje mobbing wobec pracowników Urzędu  Gminy 

Ustka. Krzyczy, trzaska drzwiami,  nie zachowuje się kulturalnie i wydaje 

polecenia pomimo, że nie jest pracodawcą.   
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Radny Marian Korbiel 

- szkoda, że ci świadkowie, o których mówi radna zgłosili się po wyborach 

dyrektora, a nie przed wyborami, a wszystko dlatego, że Pani kolega Pan /*/ nie 

został dyrektorem. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Pani Wójt wydaje Pani o sobie świadectwo.  

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

- odniosę się do wcześniejszych wypowiedzi. W planie pracy Komisji Oświaty 

mamy temat „ Zapoznanie się z działalnością Centrum Kultury Gminy Ustka”.     

W tym temacie odbyło się posiedzenie wyjazdowe Komisji, gdzie przez                             

4 godziny  trwały rozmowy z Panią dyrektor. Ze spotkania wynikły pewne 

sugestie, do których powrócimy w przyszłym roku. Były rozmowy dotyczące 

sezonu letniego, a zwłaszcza imprez, których organizatorem jest CKGU. Jak 

pamiętam wszyscy radni otrzymali informacje w tym zakresie. Zadałem 

członkom komisji pytanie – czy  mają  jakikolwiek pytania lub uwagi  na  temat 

działalności CKGU? Wówczas nikt z radnych nie miał żadnych uwag. W sprawie 

pism od mieszkańców i Stowarzyszeń  dotyczące oceny działań Pani dyrektor, 

mam pytanie – dlaczego informacje, o których wiadomo było już od 2011 roku 

były schowane, a dopiero teraz je wyciągnięto? Natomiast po konkursie i wyboru 

dyrektora wszyscy się ożywili  z taką agresją i takim językiem zaczęli te tematy 

komentować.  Jeżeli było tak wiele problemów zarówno z mieszkańcami, 

stowarzyszeniami, Kołami Gospodyń Wiejskich  dlaczego te tematy „nie 

wypłynęły na światło dzienne?”  Dzisiaj nie rozmawialibyśmy w takim języku 

jak rozmawiamy.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Panie Przewodniczący Komisji Kultury zadał Pan pytanie – dlaczego nie było 

pytań? Ja przeczytałam informację komisji za 2012 rok, a Pani Wójt bywa na 

komisjach. To nie jest tak, że się ukrywało i ja nie mówiłam. Stowarzyszenie 

zwracało się do byłego Pana Przewodniczącego, który miał tę wiedzę.  Ja również 

byłam z Komisją w CKGU. Padła taka decyzja, że spotkanie Wigilijne miało się 

odbyć w Objeździe, a nie zawsze w Zaleskich. Otrzymałam zaproszenie, że 

będzie znowu w Zaleskich.  Była rozmowa, że w sołectwie Przewłoka powinno  
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się coś dziać w zakresie kultury. Pani dyrektor tych sugestii również nie 

uwzględniła. Co Pani dyrektor wymyśliła – lodowisko w mieście Ustka? Pan jest 

Przewodniczący Kultury i to do Pana w dużej mierze należy ocena tej sytuacji. 

Jeżeli Pan słyszał, to co ja słyszałam na poprzedniej Sesji, a Pan zaznacza, że nic 

się nie stało? 

 

 

   

 

Radny Stefan Gruszczyński 

- zarzuty do Pani dyrektor są zarzutami na linii pracodawca – pracownik. Czy my 

jako Rada mamy tym tematem się zajmować? Na tego typu zarzuty odpowiednim 

organem  do rozpatrzenia jest Państwowa Inspekcja Pracy, a w sprawie  

mbobbingu  jest Sąd i prokuratura.  Nie wyręczajmy innych organów, które są do 

tego uprawnione.  

 

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

- odniosę się do wypowiedzi Pana Przewodniczącego Komisji Oświaty. Dlaczego 

zrezygnował Pan z możliwości bycia w komisji konkursowej? Ja wiem dlaczego, 

ponieważ rozmawialiśmy o tym prywatnie. Nie jest tak jak Pan określa, że jest to  

konflikt  pracownik – pracodawca, ponieważ  w uchwale ujęte są też inne osoby 

i podmioty. Wie Pan jak odbywają się takie kontrole  i spotkania tj. „kawa                             

i ciasto”. Przepraszam, że to mówię, ale tak to się odbywa. Ja jestem nowa w tej 

Radzie i nie wiem.   Przyznaję się, że powinnam zadawać pytania. Pan jest drugą 

kadencję i to Pan powinien sugerować  różne pytania do poprzedniej Rady. 

Zaczęłam czytać i wpatrywać się w różne problemy.  Może nie powinnam tego 

mówić, ale mówię z pełną świadomością. 

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

- oczywiście koleżanka ma dużo racji, ponieważ dyskusja u Pani dyrektor może 

nie trwała 4 godziny, może krócej, ja nie patrzyłem na zegarek. W czasie dyskusji 

padło pytanie -  jak układa się współpraca Pani dyrektor  z Kołami Gospodyń 

Wiejskich,  nikt z Komisji nie negował, ani nie podważał.  Jak docierały do mnie 

sygnały, to przekazywałem te informacje  i rozmawialiśmy z Panią Wójt na ten 

temat. Sygnały mogą być różne, lecz jeżeli sygnały nie są poparte odpowiednim 

dokumentem, to możemy sobie rozmawiać i rozmawiać.  
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Radna Danuta Kaleta 

- Panie Przewodniczący jest tyle podpisanych dokumentów, że będzie miał Pan 

co robić, ponieważ złożę je Panu jako szefowi Komisji kultury.   To jednak jest 

prawdą, że informował Pan Panią Wójt jak były problemy. W tym momencie 

kiedy postał konflikt zleca się audyt i chce się wymienić jedną pracownicę.  Kiedy 

ludzie odważyli się i zaczęli mówić głośno co się dzieje. Ciekawe za jakie 

pieniądze jest zlecony audyt. Przekazuje się e-mailem, że  pracownik, który 

zajmuje się kadrami musi odejść, a na jej miejsce przychodzi Zastępca Pani 

dyrektor. Może audytor zasugerował, że trzeba przyjąć Zastępcę dyrektora ? 

Będzie 2 dyrektorów na 10 pracowników.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- w sytuacji, w której powstał problem, który upubliczniono, to jak najbardziej 

zasadnym rozwiązaniem jest zlecenie przeprowadzenia audytu w CKGU przez 

niezależnego audytora. Powstanie raport na podstawie, którego można 

zweryfikować informacje wpływające z dwóch stron. Wspomniała Pani, że ma 

być zatrudniony Zastępca dyrektora oraz,  że taka informacja pojawiła się we 

wczorajszym e-mailu.  O jakim e-mailu Pani mówi? Czy Pani otrzymała taki                        

e-mail? 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- nie, ja mam informację i nie muszę ujawniać szczegółów. Był to e-mail od Pani 

dyrektor. Przychyliłabym się do audytu pod warunkiem, że w końcowej konkluzji 

nie będzie wymieniany i zwolnienia danego pracownika.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- rozumiem, audyt istotny pod warunkiem, że będzie taki jak Pani zakłada. 

 

 

 

Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- oceniamy Panią dyrektor, a ja chciałbym ocenić nas radnych. Zostałem 

zobowiązany przez pracowników CKGU, którzy zwrócili się do mnie z pytaniem 

– dlaczego Wy radni robicie nam „nalot” podczas spotkania pracowników z Panią 

dyrektor. My radni nie mamy takich uprawnień, by na zorganizowane spotkanie 

z Panią dyrektor  przyszli radni i kontrolowali, co Pani dyrektor mówi do 
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pracowników.  Każdy przełożony ma prawo zorganizować spotkanie ze swoimi 

pracownikami  bez udziału osób trzecich. Od kontroli są inne organy.  

 

 

 

Radny Grzegorz Piszczek 
- Pan radny mówi , że to była kontrola. To nie była kontrola, to było zaproszenie 

przez pracowników CKGU.   Nie wiedzieliśmy co to jest za spotkanie lecz 

musieliśmy w jakiś sposób zareagować. Pani dyrektor wezwała te osoby do siebie 

i tam odbyło się przesłuchanie w obecności Pana mecenasa, który pierwszy raz 

uczestniczył w takim spotkaniu. Było pytanie do Pani dyrektor w jakiej sprawie 

uczestniczy Pan mecenas? Pani dyrektor odpowiedziała, że w sprawie nadgodzin.  

Natomiast Pan mecenas rozpoczął mowę od tłumaczenia,  co to jest mobbing.  

Panie zostały wezwane, a my nie reagowaliśmy, ponieważ była rozmowa 

pomiędzy pracodawcą, a pracownikiem. My to uszanowaliśmy. Nie wiedzieliśmy 

na jaki temat będzie to spotkanie, my zareagowaliśmy na prośbę  tych Pań, które 

czuły się w jakiś sposób zastraszone.   

 

 

 

Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Panie radny jest taka zasada – nieproszony nie wchodzę. Pytam, kto był 

gospodarzem spotkania? Pani dyrektor? To Pani dyrektor mogła Pana zaprosić. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Panie Wiceprzewodniczący, Pan chyba jeszcze pracuje w jakiejś firmie                               

i może Pan robić co Pan będzie chciał, zapraszać oraz, by nikt nie mógł wejść do 

Pana. Tak,  to jest prawda, ale w firmie. My jesteśmy radnymi i to Rada kontroluje 

Panią Wójt i jednostki organizacyjne. Na poprzedniej Sesji odbyła się debata,                    

a  Panie które nas zaprosiły czuły się zastraszane przez Panią dyrektor. Nie wiem, 

co by się stało, gdyby nas tam nie było. Podejrzewam, że nad tymi pracownikami 

odbył by się Sąd. To była główna motywacja, że tam byliśmy. Natomiast to co się 

stało po spotkaniu, to w mojej ocenie wydaje się mobbingiem. Zaproszone trzy 

Panie zostały przepytane na okoliczność mobbingu przez panią dyrektor                             

w obecności Pana mecenasa, a te Panie nie miały swojego obrońcy, to był 

mobbing. W tej sprawie dzwoniłam do pani Wójt i wyraziłam swój pogląd . Panie 

te wyszły ze spotkania „zdruzgotane” , miały podpisać protokół, ale na szczęście 

nic nie podpisały. Taka jest prawda o tym wszystkim. Rada jest zobowiązana 

kontrolować Panią Wójt, jednostki pomocnicze. Nie może być tak, że pracownik 

jednostki boi się, że rozmawia z radnym, bo będzie miał jakieś konsekwencje                          

z tego tytułu. Rada jest od tego, by wyjaśnić sprawę. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- uważam, że dzisiejsza dyskusja nie wniesie nic nowego. Proszę pamiętać, że 

kompetencje Rady, to nie są bezpośrednie kompetencje poszczególnych radnych. 

Poszczególny radny może przyjść do Wójta i porozmawiać sobie, a nie 

kontrolować Wójta, ponieważ jest to ewidentne przekroczenie uprawnień.   

 

 

 

Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Pani radna, ja nie mówiłem jako osoba prywatna lecz w imieniu pracowników, 

którzy mają prawo przyjść do radnego i powiedzieć. Ja zostałem zobowiązany do 

przekazania informacji, co uczyniłem. 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- jeżeli jest mowa o audycie wewnętrznym, to jaki jest jego cel zadania i temat? 

Uważam, że te informacje powinny być ujawnione. 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- odpowiedzi w tej sprawie udzielałam na ostatnich komisjach. Było powiedziane, 

że działamy w ramach swoich kompetencji tj. Rady –  w części skarga została 

rozpatrzona przez Komisję Rewizyjną, natomiast w pozostałym zakresie 

dotyczącym kwestii merytorycznej, organizacyjnej, finansowej został zlecony 

audyt.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- zamykam dyskusję w tym temacie. 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 15 

  

Za    -  5 

Przeciw   -  8 

Wstrzymało się  -  2 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów nie podjęła 
w/w uchwały. 
Uchwała nie uzyskała wymaganej większości głosów. 
 

 

 

 
 
Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
 

 
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Pani Anna Sobczuk – 

Jodłowska Wójt Gminy Ustka. 

 

 

Radna Justyna Wietrak 

- proszę o informację na temat drogi wewnętrznej w Rowach pomiędzy                               

ul. Zacisze, a ul. Wczasową. Droga jest rozgraniczona, a właściciel posesji 

zamieszkujący obok stawia ogrodzenie przesunięte do granicy Parku. Droga 

wewnętrzna służyła uczestnikom koncertów, a obecnie jest to niemożliwe. Czy 

droga zostanie wyznaczona?  Czy została sprzedana na polepszenie warunków 

właściciela posesji? Uważam, że jest coś nie tak. 
 

 

 

Wyjaśnię sprawę drogi  i otrzyma Pani pisemną odpowiedź. 

 

 

 

Radny Grzegorz Piszczek 

- na wstępie chciałbym podkreślić, że nie jestem prawnikiem więc akty prawne  

staram się czytać ze zrozumieniem. Czytam § 29 Statutu Gminy Ustka, który mówi, 

że radny obowiązany jest kierować się dobrem wspólnoty samorządowej Gminy; 

radny utrzymuje stałą więź z mieszkańcami oraz organizacjami, a w szczególności 

przyjmuje zgłaszane przez mieszkańców Gminy postulaty i przedstawia je 

organom Gminy, nie jest jednak związany instrukcjami wyborców. Była sprawa 
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konkursu na wybór dyrektora CKGU. Na tę okoliczność zostało wydane 

Zarządzenie Wójta Gminy Ustka Nr 0050.109.2015 z dnia 24 sierpnia 2015                      

w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora CKGU w Ustce. 

Zacytuję treść Zarządzenia tj.: § 1 ust. 1 Ogłaszam konkurs na stanowisko 

dyrektora CKGU, zatrudnienie w pełnym wymiarze czasu pracy, ust. 2 treść 

ogłoszenia ustalona jest w załączniku do niniejszego zarządzenia. W załączniku 

tym pkt 5 Postępowanie konkursowe tj.: 1) oferty, które wpłyną po w/w terminie 

nie będą rozpatrywane. 2) o terminie i miejscu postępowania konkursowego – 

uczestnicy będą informowani telefonicznie. 3) informacja o wynikach konkursu 

zostanie umieszczona w BIP oraz na tablicy ogłoszeń w siedzibie Urzędu. 4)                      

z warunkami organizacyjnymi i finansowymi działalności CKGU można 

zapoznać się u Sekretarza i Skarbnika Gminy. 5) organizator konkursu zastrzega 

możliwość unieważnienia konkursu bez podania przyczyn. 

Mam Zarządzenie Wójta Gminy Słupsk - § 1 Ogłaszam konkurs na stanowisko 

dyrektora GOK w Głobinie. § 2 Ustalam regulamin konkursu na wybór dyrektora 

GOK w Głobinie, który stanowi zał. Nr 1 do niniejszego zarządzenia. Regulamin 

konkursu na stanowisko dyrektora GOK określa szczegółowy tryb prac komisji 

konkursowej. 

W tej samej sprawie są 2 różne Zarządzenia. W naszym zarządzeniu nie ma 

Regulaminu, który reguluje prace komisji konkursowej i wskazuje jak ma działać, 

jaka jest punktacja przy ocenie kandydatów.  Przy naszym konkursie tego nie 

było. Zasięgnąłem informacji u prawnika, który potwierdził, iż taki regulamin 

powinien być w Zarządzeniu, które wydała Pani Wójt. Brak regulaminu 

dyskwalifikuje konkurs. Na poprzednim posiedzeniu Pan /*/ podkreślił, że nie 

były jasne kryteria,  bo nie było regulaminu. W związku z czym grupa radnych 

uważała, że konkurs powinien być unieważniony. Były kwestie, że nie było skarg 

na Panią dyrektor. Proszę Państwa, były skargi. 30 grudnia 2014 roku na zebraniu 

wiejskim w Objeździe byli rodzice dzieci Zespołu „Pomorzacy” i  była obecna 

Pani Wójt.  W drugiej części zebrania Pani Wójt wysłuchała skarg na temat pracy 

Pani dyrektor od osób  współpracujących z Panią dyrektor. Były skargi. Ja sam 

byłem u Pani Wójt w sprawie jednej Pani, która została ukarana naganą. Pani Wójt 

poinformowała mnie za co ta Pani otrzymała naganę. Zgodziłem się na słowa, 

które usłyszałem od Pani Wójt. Skontaktowałem się z Panią która została ukarana 

i wyjaśniłem, że została słusznie ukarana. Natomiast Pani ta pokazała mi pismo, 

w którym były całkiem inne zarzuty niż Pani Wójt mi przekazała. Poczułem się 

bardzo „źle” i wstydziłem się wręcz za Panią Wójt, ponieważ nie wiedziałem, czy 

Pani Wójt mnie oszukała, czy Pani Wójt została oszukana przez Panią dyrektor? 

Tego nie wiem, ale wiem jedno, że argumenty, które podała Pani Wójt były 

nieprawdziwe. Jak odbywa się współpraca pomiędzy Panią Wójt, a Panią 

dyrektor? Kto kogo oszukuje?  Były również inne skargi i niestety nikt  nie 

zareagował na te skargi.  Dalej podtrzymujemy i zaskarżamy ten konkurs.   
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Trudno mi jest ustosunkować się do interpelacji, które nie zostały 

sformułowane konkretnym pytaniem. Radny Piszczek mówił o różnych 

gminach i różnych odpowiedzialnościach. Proszę Państwa jeszcze nie 

zdarzyło się tak , by dwie różne osoby opisały jednakowo dany przedmiot.  

To samo dotyczy możliwości powoływania i  możliwości kształtowania aktów 

jakimi są decyzje wydawane w formie zarządzeń.  

Radny poruszył kwestie o tym, co usłyszał od pracownika, a nie na podstawie 

konkretnie przedłożonego pisma. Mogę zadać pytanie – czy widział Pan akta 

osobowego tego pracownika? Być może ta osoba podała tylko cząstkowa 

informację. Czy należy  mieć pełne zaufanie tylko do jednego pracownika, 

który ma ewidentny interes w tym , aby się obronić przed nałożoną na niego 

karą i ma osobisty stosunek do dyrektora?  Należało wysłuchać obie strony   

i wówczas samemu wyciągnąć wnioski. Do mnie ponownie Pan nie 

przychodził, bym dalej zainteresowała się tematem i do końca wyjaśniła jaka 

ta prawda jest. Działanie jest ewidentnie subiektywne. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- w poprzednim wystąpieniu mówiłam o krzyżu, który tutaj wisi. Dzisiaj zwrócę 

uwagę na godło Gminy Ustka. Zapytuję - czy jesteśmy w stanie obronić honor 

tego godła? My radni nie widzimy na stanowisku dyrektora CKGU Pani /*/, 

dlatego, że Pani wiedziała o wielu skargach. Całe środowisko miało nadzieję, że 

Pani wybierze kogoś innego.  Mieliśmy nadzieję, że taki człowiek, który ma 

medal od Ministra  za zasługi i długoletnią praktykę   w kulturze -  Pan /*/ zostanie 

wybrany, bo środowisko zwróciło się do tego Pana. Pani Wójt mówi Pani, że nie 

miała Pani żadnych skarg, a w 2012 roku Pani /*/ , która mówi: „doszły do mnie 

słuchy, że po wizycie naszej komisji  w GOK i rozmowie z pracownikami, 

pracownicy ci zostali ukarani przez Panią dyrektor”. Czyli Pani dyrektor uzurpuje 

sobie prawo, że nikt   z radnych nie ma prawa zapytać co się dzieje w Ośrodku 

Kultury.  Odpowiedź Pani Wójt „proszę nie wchodzić w nieswoje kompetencje.  

Nie będę się wypowiadać na temat nieswoich kompetencji”. Pani jest 

niekompetentna by upomnieć Panią dyrektor, by stała się przykładem kultury                               

w Gminie,  przecież Pani Ją zatrudnia? Jeżeli pracownik uważa się za 

pokrzywdzonego to może się odwołać. Wypowiedzi z następnej komisji 2012 

roku. Na zdane pytanie dotyczące „czyto busa” , Pani dyrektor przyznała, że 

pomysł był nie trafiony z uwagi na małe zainteresowanie taką formą  

czytelnictwa. Z uwagi na duże koszty Komisja uznała, że decyzja Pani dyrektor 

była niezasadna. W wyniku spotkań z KG wiejskich w Zaleskich,  większość Kół 

zawiesiła swoją działalność. KGW współpracują z mieszkańcami. Mam takie 

wrażenie, że Pani dyrektor mówi wszystko, by nie odbywały się imprezy, by 

mieszkańcy się nie spotykali. Byłam na wspaniałym wieczorze organizowanym 

w Objeździe z okazji Zaduszek. Podszedł do mnie młody człowiek  i powiedział, 
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że był na przedstawieniu   w Zaleskich, a Pani dyrektor podeszła do Pani Wójt                     

i powiedziała „o ćpuny przyjechały”.  W roku ubiegłym byłam na spotkaniu 

zorganizowanym o Janie Pawle II w Zaleskich. Nie znałam wówczas Pani 

dyrektor,  podziękowałam za to piękne przedstawienie.  Co się stało? W tym roku 

Pani dyrektor odmówiła zorganizowania takiego spotkania w Zaleskich.   Pomimo 

odmowy odbyło się takie spotkanie dla mieszkańców w Kościele. Dysponujemy 

wieloma przykładami , pod którymi podpisali się mieszkańcy. Połowa Polski 

dowie się o tym, jakim dyrektorem szczyci się Gmina Ustka. Na spotkaniu 

Wigilijnym organizowanym przez GOK podeszła Pani dyrektor do osób 

śpiewających  i zwróciła się słowami „śpiewacie beznadziejnie” . Słowa te bardzo 

poruszyły  Panie, ponieważ  nie mogły tego dnia już wystąpić pomimo, że 

przygotowywały się dwa miesiące. Na kolejną Wigilię Pani przygotowały pierogi 

i na sugestię „nie wiem czy będzie smakowało” , Pani dyrektor odpowiedziała 

„nie przejmujcie się, przyjdzie bydło, nażre się i pójdzie” . Na te słowa są 

świadkowie. Na stwierdzenie Pani dyrektor „jestem wredną suką”   Pani                               

z Objazdy zapytała „dlaczego Pani tak o sobie mówi?”. Pani dyrektor 

odpowiedziała „jestem wredną suką i nie mam zamiaru się zmieniać”. Nie 

spodziewano się takiego słownictwa z ust osoby zajmującej się kulturą. Mamy 15 

zeznań świadków. Na poprzedniej sesji oniemieliśmy z pisma, które wpłynęło do 

Rady. Nie wierzyłam , że Gmina może tak nisko upaść w kulturze, ponieważ 

kultura, którą tworzą ludzie w Gminie jest na bardzo wysokim poziomie.  

Osobiście złożyłam do Państwowej Inspekcji Pracy zawiadomienie o mobbingu, 

ponieważ ludzie są zastraszani. Pracownicy pracują na zadzie maili  od Pani 

dyrektor. Jestem zbulwersowana tym, że  wpłynął mail, w którym sugeruje się że  

od dnia dzisiejszego będzie zwolniona Pani /*/, a na to miejsce będzie zatrudniona   

Pani wicedyrektor. Tak się postępuje w Gminie Ustka? Jeżeli jest problem, to się 

wymienia ludzi? Będziemy  nagłaśniać o tym co dzieje się w Gminie Ustka,                        

w prasie, TV, cała Gmina zostanie obsypana ulotkami. Ludzie się dowiedzą. Nie 

może być tak, że się w ten sposób załatwia problem. Nie może być 2 dyrektorów 

na 10 pracowników, oczywiście       z odpowiednim wynagrodzeniem.   Zbierane 

są oświadczenia od ludzi o Pani dyrektor. Pani Wójt bardzo Panią proszę o zmianę 

na stanowisku dyrektora   i ogłoszenia nowego konkursu. Czekamy dwa tygodnie 

na Pani decyzję co Pani postanowi.  My chcemy spokoju dla ludzi kultury. Bardzo 

Panią prosimy o reakcję. 

 

 

 

Postaram się wyciągnąć wnioski  względem wszystkiego, co Pani robiła. 

Dopowiem, że e-mail, o którym Pani powiedziała  został wysłany celowo. 

Dziękuję za upublicznienie tej informacji. 

 

 

 



57 

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

-  w uzupełnieniu wypowiedzi moich przedmówców zwracam się do radnych, by 

nie przegłosowywali uchwały. Mówi się o kompetencjach pracodawca – 

pracownik, ale oprócz pracowników są ludzie ze Stowarzyszeń, Kół Gospodyń 

Wiejskich i myślę, że są to kompetencje Rady.  Wszystkich ludzi należy 

wysłuchać. Następnie radna odczytała pismo Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom 

i Dorosłym „Przystań”  z siedzibą w Niestkowie  w sprawie współpracy z Panią 

dyrektor GOK. W piśmie podkreśla się, iż partnerska współpraca z poprzednią 

Panią dyrektor układała się bardzo dobrze. Sytuacja uległa diametralnej zmianie, 

gdy zmieniła się Pani dyrektor. Już w 2011 roku, gdy Pani dyrektor stawała do 

konkursu Stowarzyszenie negatywnie opiniowało kandydaturę Pani /*/. Opinia 

została przekazana przez członka Stowarzyszenia Pana /*/. W następnych latach 

działania Stowarzyszenia spotykały się  z niechęcią dyrekcji GOK np. odmowa w 

udostępnieniu świetlicy na zorganizowanie spotkania integracyjnego 

mieszkańców itp.  Wśród członków Stowarzyszenia „Przystań”  są mieszkańcy 

wsi Niestkowo, którzy skarżą się na brak życzliwości  Pani dyrektor przy 

wypożyczaniu świetlicy. Pismo zostało podpisane przez Panią /*/ Prezes 

Stowarzyszenia. Proszę również wziąć pod uwagę to pismo i całą resztę. 

 

 

 

Nie mogę ustosunkować się do tego, co powiedziała radna, ponieważ 

zaskakiwanie różnego rodzaju pismami nie leży w moim zwyczaju, najpierw 

pismo trzeba przeczytać i zweryfikować. Nie rozmawiałam na ten temat, ani 

z Panią dyrektor, ani z Panią Prezes. Jestem zdziwiona, ponieważ na Dniu 

Seniora Pani Prezes widziała się ze mną  i mogła zapytać. Ale odpowiem tak, 

jest wolna wola dwóch niezależnych instytucji . Często bywa tak nawet 

pomiędzy sąsiadami, że jeden chciałby coś zrobić, a drugi na to się nie zgadza, 

bo sobie tego nie życzy.  

Ja też mam wątpliwości , co do organizowanego Dnia Seniora i na dzisiaj 

byłabym daleko ostrożna z osądami. Też, co niektórzy mogą wysnuć 

pochopny wniosek , że za pieniądze Gminy jakieś obce Stowarzyszenie 

korzysta z takich, czy innych uroczystości. Prosiłabym,  o pełen obiektywizm, 

wyrozumiałość.  Mogę powiedzieć, że są złośliwości osobiste np. jednej osobie 

skończyła się umowa o pracę, nie została zawarta nowa, a nie wiemy dlaczego 

nie przedłużono umowy i już jest złość. Ta osoba jest wśród skarżących.  

Proszę Państwa wchodzimy w sferę funkcjonowania jednostki,                                           

ograniczamy swobodę podejmowania decyzji, nie znając faktów.  
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Anna Turowska sołtys sołectwa Machowino 

1) – proszę Panią Wójt o interwencję w sprawie przejścia na rzece Gnilnej, 

by dostać się na most na rzece Słupi. 

 

 

Już po zebraniu wiejskim zostały podjęte czynności i przeprowadzono 

rozmowy z Państwem, którzy są zainteresowani przejściem na skróty do 

drogi powiatowej od strony tzw. młyna. Demontaż istniejącej kładki jest 

bardzo kosztowny i wymaga rocznej procedury formalnej. W odpowiednim 

czasie będziecie Państwo podejmowali decyzję, czy idziemy w tym kierunku, 

ponieważ na budowę mostu wymagane jest uzyskanie wielu  niezbędnych 

zgód  min. od zarządcy rzeki Słupi.  Nie mamy innej lokalizacji, ponieważ nie 

mamy swoich terenów. Dojście jest, ale dłuższe.  

 

 

 

2) – czy jest możliwość, by  w tym roku zamontowano lampę na Kolonii 

Zachodniej Nr 59. Brakująca lampa została wcześniej zdemontowana.   

 

 

 

Wniosek przyjmuję do realizacji. 

 

 

 

Stanisław Bednarczyk sołtys sołectwa Wytowno 

-  czy byłaby możliwość, by 1 x w tygodniu o godz. 8 00 zorganizować dowóz osób 

starszych z Wytowna do Przychodni w Ustce. 
 

  

 

Nie jesteśmy w stanie jeden raz w tygodniu wozić mieszkańców do Ustki, 

ponieważ na przewóz osób wymagane są odpowiednie  uprawnienia.                                   

W sprawie transportu będę negocjowała z PKS. 

 

 

 

Jadwiga Kardaś sołtys sołectwa Grabno 

- w budżecie na 2016 rok nie jest wpisana  ul. Makowa w Grabnie. Mam pismo                         

z 2014 roku, że  droga  będzie realizowana w 2016 roku. Mieszkańcy przy tej 

ulicy nie mają drogi i oświetlenia.   Proszę, by droga (115m) weszła do realizacji. 
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Do budżetu na 2016 rok zostały wprowadzone zadania, które nie zostały 

zrealizowane. Wiem o potrzebie wykonania ul. Makowej, ale nie odnoszę się 

do oświetlenia. Zawsze mówię, że budżet „żyje” i jeżeli będą  oszczędności                  

z przetargów, to będziemy rozmawiać w tym temacie. 

 

  

 

Leszek Petryczkiewicz  sołtys sołectwa Lędowo 

1) – nie można przejechać samochodem osobowym drogą  Modła – 

Modlinek, ponieważ jest bardzo „rozjechana”. 

Jest to doga powiatowa. Wystąpimy z pismem do Powiatu. 

 

 

2) – na drodze betonowej wykonanej w tym roku robione są rajdy. Proszę                   

o ustawienie znaku ograniczającego prędkość. 

 

3) – na drodze gminnej w miejscowości Modlinek k/poligonu  robione są 

rajdy na kładach. Proszę o ustawienie znaku.  

 

 

 

Przyjmuję wnioski do realizacji. Będziemy stawiać znaki.  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- czy osoby składające interpelacje chciałyby jeszcze dopytać? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Panie Przewodniczący Pani /*/ chciała zabrać głos.  

 

    

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- w jakiej interpelacji Pani ta chciałaby dopytać Panią Wójt? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- czy dojdzie do zmiany na stanowisku dyrektora CKGU? Czy będzie zatrudniona 

Pani Wicedyrektor? Czy Pani Wójt będzie to konsultować? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- to nie są konsultacje.  

 

 

 

W związku z brakiem uwag dotyczących udzielonych odpowiedzi 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 6 porządku obrad. 

 

 

 

Ad. 7.  Wolne wnioski i informacje. 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił informację z zakresu korespondencji przychodzącej  do Biura Rady 

w okresie międzysesyjnym od 29 października 2015 roku do 26 listopada  2015 

roku  tj: 

 

1. W dniu 03 listopada wpłynęła rekomendacja Dyrektora 

Słonecznikowego Przedszkola w Ustce zaświadczająca o życzliwości, 

zaangażowaniu i wsparciu Pani /*/ przy organizacji różnych działań na rzecz 

placówek przedszkolnych.  

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 

 

2. W dniu 06 listopada wpłynęło podpisane pismo przekazane na Sesji 

Rady Gminy w sprawie uzupełnienia informacji dot. niedopełnienia procedur 

przeprowadzenia konkursu na dyrektora placówki kultury oraz zażalenie na 

dotychczasowa działalność dyrektora CKGU.  

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 
 

3. W dniu 06 listopada Naczelnik Urzędu Skarbowego  przekazał 

informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady zacytował treść pisma: 

 „W wyniku analizy przesłanych oświadczeń majątkowych stwierdzono 

uchybienia w 6 oświadczeniach rannych. Przewodniczący Rady Gminy pismem 

z dnia 08 października 2015 roku (data wpływu do tut. Urzędu 12-10-2015 r.) nr 

OSO.0043.10.2015.G przekazał wyjaśnienia i korekty oświadczeń majątkowych 

za 2014 rok Radnych Rady Gminy Ustka. Dokonana analiza oświadczeń 

majątkowych dała podstawę  do zastosowania procedury określonej w art. 24h 

ust. 9 cyt. Ostawy o samorządzie gminnym, w wyniku czego Naczelnik tut. 
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Urzędu przekazał pismem z dnia 27 października 2015 roiku nr AP/4027-9/15/00 

oświadczenia majątkowe składane w 2014 roku jednego radnego Rady Gminy 

Ustka do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej w Gdańsku” 

 

4. W dniu 10 listopada wpłynęła skarga Pani /*/  do Wojewody 

Pomorskiego dotycząca skarg na uchwały Rady Gminy Ustka  w dniu 16 

października 2015 roku oraz w dniu 06 listopada 2015 roku  oraz wniosku                                

o unieważnienie zebrania wiejskiego w dniu 16 listopada 2015 roku.  

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 
  

5. W dniu 12 listopada wpłynęło Zarządzenie Wójta Nr 0050.155.2015                    

z dnia 06 listopada 2015 roku w sprawie przyjęcie projektu uchwały budżetowej 

na 2016 roku oraz Zarządzenie Nr 0050.154.2015  w spr. przyjęcia projektu 

uchwały WPF na lata 2016-2024. 

Niniejsze Zarządzenia przekazałem radnym. 

    

6. W dniu 16 listopada wpłynęło pismo Firmy Usługowo – Handlowej /*/ 

z wnioskiem o wynajęcie lokalu w budynku Gminnym w miejscowości Objazda 

77 działka Nr 12/7 w której zlokalizowany jest sklep spożywczy i Agencja 

Pocztowa za kwotę 1.200 zł netto. 

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 
 

7. W dniu 19 listopada wpłynął wniosek Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Pomorskiego  o zaopiniowanie zweryfikowanego projektu planu 

aglomeracji Ustka.    

W dniu dzisiejszym Rada podjęła stosowną uchwałę. 

 

8. W dniu 20 listopada wpłynęło pismo radnej Danuty Kaleta  w sprawie 

wyłączenia z głosowania nad uchwałą dotyczącą rozpoznania przez Komisję 

Rewizyjną skargi radnych na przeprowadzenie konkursu na stanowisko dyrektora 

CKGU radnego Mariana Korbiela „z przyczyn stronniczości i zawartych                            

w statucie norm prawnych”. 

 

9. W dniu 23 listopada wpłynęło stanowisko pracowników CKGU                           

w sprawie wydarzeń jakie miały miejsce podczas Sesji Rady Gminy Ustka w dniu 

29 października 2015 roku.  

 

10.  Proszę o zgłaszanie propozycji do planu pracy Rady Gminy Ustka na rok 

2016 
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Regulamin Pracy Rady Gminy Ustka stanowiący załącznik do  Statutu § 4 ust. 1 

stanowi: do wyłącznej kompetencji Przewodniczącego Rady Gminy należy 

organizowanie pracy Rady Gminy oraz prowadzenie obrad. W związku                                 

z powyższym uważam, że zgodnie z kompetencją mam prawo do wydania 

polecenia porządkowego jakie wydałem na początku Sesji o zajęciu przez gości 

odpowiednich miejsc na Sali.  

 

 Stawiam wniosek do Rady Gminy, by na komisji Statutowej 

opracować Regulamin przebiegu Sesji Rady Gminy                                                

z uwzględnieniem graficznego podziału wyznaczenia miejsca na Sali 

konferencyjnej 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej wymieniony wniosek: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    -  9 

 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością podjęła w/w wniosek. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- proszę, by Państwo sołtysi , oraz radni współpracujący z sołtysami pozostali na 

Sali. 

 

 

 

/*/ dyrektor CKGU 

- Szanowni Państwo, na ostatniej sesji musieliście Państwo wysłuchać oszczerstw 

i kłamstw po moim adresem. To co Państwo usłyszeliście było niesprawiedliwe              

i nieobiektywne. Zostałam publicznie „zlinczowana”, oczerniona i pomówiona, 

zastosowano wobec mnie terror psychiczny. Wszystkie oskarżenia nie dotyczą 

pracy merytorycznej. Ustosunkuję się do oszczerstw kierowanych pod moim 

adresem: co do przekleństw – to z pewnością zwrócono by mi uwagę, że nikt 

sobie nie życzy być nazywanym tak, czy inaczej. Nigdy nie kierowałam słów 

wulgarnych personalnie pod niczyim adresem. Skoro pracownicy tak utrzymują, 
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to dlaczego w ciągu 4 lat  nikt mnie nie nagrał nawet telefonem. Ten zarzut jak                

i inne są kłamstwem. Wiele zdań zostało wyciągniętych z kontekstu. Wiem, że              

w kontaktach z ludźmi jestem oschła, zdystansowana i krytyczna , nie całuję się 

z każdym znajomym, czy nieznajomym. Tak zostałam wychowana i podchodzę   

z rezerwą i na zimno analizuję sytuację, stąd słowa krytyki. O mnie ma świadczyć 

moja praca, a nie obcałowywanie się z każdym. Wszyscy znają mnie z tego, że 

mówię prawdę prosto w oczy, a to nie każdemu się podoba. Wolę najgorszą                         

i obiektywną prawdę od kłamstwa i fałszywego mizdrzenia, by zdobyć czyjś 

poklask. Zarzut, że nie poświęcam się pracy, otóż 15 kwietnia odbył się pogrzeb 

mojego stryja, a wcześniej , na ten sam dzień miałam umówione spotkanie                          

z rodzicami dzieci z zespołu „Pomorzacy”  w sprawie koncertu  w teatrze. Nie 

odwołałam spotkania, a po pogrzebie opuściłam rodzinę, by omówić sprawy 

zespołu.  „Pomorzacy” to duma Gminy, ale muszą być przestrzegane prawa                       

i obowiązki uczniowskie. Dalej stoję na stanowisku, że dzieciom nie wolno 

„żebrać”. Nie mogą chodzić z kapeluszem, co podkreślałam i prosiłam                                 

o zaprzestanie. Chciałam doprowadzić do unormowania sytuacji proponując 

stowarzyszenie – propozycja spotkała się z odmową. Nie może tak być, by dzieci 

były notorycznie zwalniane z lekcji i miały braki w wykształceniu. 

Niezadowoleni są zawsze, nigdy nie uszczęśliwi się wszystkich . dwie osoby 

wystąpiły na Sesji, a później podpisały się w imieniu pracowników. Jak się 

okazuje nie wszystkich, ponieważ wielu opowiedziało się za mną podobnie jak 

nie wszystkie Koła Gospodyń Wiejskich mnie potępiają. Te, które się 

zarejestrowały lub są w trakcie rejestracji, zarabiają uczciwie i chwalą sobie 

legalną działalność. W tej całej sytuacji, to ja jestem ofiarą, oplutą, pomówioną, 

znieważoną publicznie i oszkalowaną. W związku z powyższym podjęłam 

stosowne kroki  i zwracam się do Pani Wójt z wnioskiem  o niepodpisywanie ze 

mną umowy z dniem 1 stycznia 2016 roku, ponieważ nie mogę dalej pracować                  

w takie atmosferze. Trzy osoby skłóciły połowę Gminy, a pracownicy boją 

odezwać się w swojej obecności, by ktoś nie przekręcił ich słów i wykorzystał 

przeciwko nim.  Dlaczego pracownicy zwlekali tak długo z ogłoszeniem swoich 

„żali” zawartych w piśmie, w którym nie ma zarzutów merytorycznych, a są ataki 

osobiste. Ponawiam swój wniosek do Pani Wójt o niepodpisywaniu ze mną 

umowy z dniem 1 stycznia 2016 roku.  

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- uważam, że w tym momencie należy zamknąć dyskusję i zastanowić się nad 

dalszym losem kultury w Gminie Ustka.  
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7 porządku obrad.   

 

 

 

 

Ad. 8.      Zakończenie obrad. 
 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy                                      

o godz. 13 10  zamknął obrady XIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 

 
 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

 

 

 

 

 
               

 

             Przewodniczący Rady 

Protokół sporządziła:                                /-/ Wacław Laskowski 

/-/Grażyna Frankiewicz                             

       

  
 

 

  

/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 

ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 


